

**Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 19.06.2023 kl. 19.00 på Bøgestien 5.
Mødeleder Henrik. Referent Lea.**

1. Velkommen og dagsorden.

2. Godkende referat fra sidste bestyrelsesmøde den 20.04.2023.

Godkendt.

3. Meddelelser – herunder nye beboere + udlevering af velkomstpakker.

Carina melder: Rønneestien 21 skulle være solgt pr. 1/7, har fået velkomstpakke med, og afleverer, når det er muligt.

Birkestien 2 og 5 solgt. Vi holder øje mht. overtagelse og holder velkomstpakker klar.

4. Foreningens økonomi v. kassereren.

Claus har ordnet "overlevering" af regnskab fra tidligere kasserer.

Nordea mangler at ordne det sidste.

Drøftet smartere løsning til booking (ny hjemmeside) og betaling (MobilePay) af f.eks. trailere.

5. Oasen og vejene.

Laurids er pt. sygemeldt. Har torsdag i sidste uge flyttet havetraktor m.m. til redskabsrummet ved busskuret. Der er sat hængelås på. Vi skal have lagt en plan for pasning af Oasen i Laurids' fravær.

Carina har meldt, at hendes nabo Nicolai gerne vil hjælpe med at slå græs. Brian har også meldt, at han gerne vil hjælpe med græsslåningen.

Fejning er bestilt hos Rune, og foretages når det passer i hans kalender.

Vi skal tage stilling til, om vi vil have bortskaffet affald/sand, som koster et ret stort beløb 10-12t i miljøbelastningsgebyr. Besluttet at bortskaffe efter gældende regler.

Hækkeklipping v. cykelstien Tostrupvej skal der kigges på. Henrik taler klipping m. Rune. Claus taler med kommunen om grene m.m.

Brian melder, at græsabat oppe i den sydlige del af Birgittelyst, er ved at forsvinde ud til vejen. Mange grundejere klipper/holder ikke deres buske/hæk. Haveaffald ligger i græsrabatten på en grund, nede ved svinget. Desuden er der en fast parkeringsplads i chikanen på rønneestien, generer nogle gange trafikken.

Græsrabatten er blevet brugt til parkeringsplads i mange år, men det kunne være hensigtsmæssigt at parkere i en indkørsel.

Carina melder: Vedligeholdelse af de ned-trimmede arealer på Oasen. Hybenroserne er ved at komme talstærkt tilbage. Kunne Rune tage en tur med den stor trimmer? Henrik har aftalt trimning med Rune, når det passer i hans kalender og maskinerne er i Birgittelyst.

Vi skal også lige evaluere den fælles arbejdsdag. Rigtig god dag. Folk ville rigtig gerne. Dato til efterår.

6. Planlægning af Skt. Hans aften.

Lea og Henrik mødtes i sidste uge og fik sat hånd på planlægningen Skt. Hans aften.

Indbydelse og program sat på FB.

Vi følger nøje tørkesituationen og skal være klar til at aflyse blåafbrænding. Lea foreslår balloner m. heks i stedet for bål. Slik og snacks til børnene i stedet for snobrød.

Lea laver opslag på Skt. Hans arrangement. Vi følger skabelonen/planen fra sidste år.

7. Udendørsgudstjenesten tirsdag efter Sankt Hans.

Henrik sørger for strøm til elklaver. Vi lejer generator og tester denne til arrangement.

8. Delebil i Birgittelyst – ansøgning om tilskud fra Grøn Pulje fra Viborg Kommune.

Se oplæg fra Lasse på Tostrupvej.

9. Projekt fjernvarme.

Vi nævner info. og status i kommende nyhedsbrev.

Claus talt m. Viborg Varme, og vi hører ikke mere før om 5 år.

10. Førstehjælpskursus.

Dato for afholdelse af 1. Hjælps kursus skal sættes.

Carina står for planlægning.

11. Projekt trafiksikkerhed.

Projekt Tostrupvej: Kommunen skal rykkes vedr. opstart af projektet.

Projekt fællesveje: Afslutning af projektet. Stemmesedlerne skal ud. Vi timer udsendelse enten inden sommerferien eller efter sommerferien. Ja: bestyrelse færdiggør opsætning af blomsterkasser, højtænder og skilte. Nej: Vi dropper projektet.

Ny beplantning i plantekasserne, hvis de bevares.

12. Projekt ny hjemmeside.

Iflg. Claus skal vi i bestyrelsen lige drøfte videre omkring form for ny hjemmeside.

Claus og Bjarne tager møde med Kenneth om sponsorering af hjemmeside.

Bookingmodul, Webarkiv, beskrivelse af byen, link til Facebook.

13. Projekt etablering af strøm til Oasen.

Skal vi hellere starte med at købe en generator eller skal vi søge fonde til det store projekt.

Vi lejer til arrangementet tirsdag og hvis succes køber vi en brugt.

14. Emner til Landsbyposten, Facebook, hjemmeside, opslagstavle, mail, omdeling.

Vi skal drøfte idéer til løbende briefing af vores arbejde med opgaver og projekter f.eks. gennem månedsnhedsbrev, opslagstavle på ny hjemmeside ea.

Vi mangler at indlægge 3 referater fra bestyrelsesmøder samt referat fra generalforsamlingen på hjemmesiden.

Vi mangler at få opdateret sitet "bestyrelsen" m. fotos på hjemmesiden. Bjarne melder, at han har opdateret hjemmesiden med den nye bestyrelse. Desværre var billederne af for dårlig kvalitet til at han vil bruge dem, så han medbringer et ordentligt kamera til næste møde, så får vi taget nye billeder.

Landbyposten udskift af kasserer og bestyrelsesformand m.fl.

Facebook: pt. mange salgsannoncer. Skal vi ha' skærpet retningslinjer, Flow/fyld, samle salgsannoncer, få slettet løbende, hvor længe skal opslag stå m.fl. -> Carina og Mads kigger på oplæg.

15. Eventuelt.

- Skattejagt i sommerferieperioden – Lea klar – har indkøbt præmier. Opsætning Lea og Henrik.

Næste bestyrelsesmøde er den 31.08.2023 kl. 19.00 på Bøgestien 5.


Lea Damgaard/Mads Liseborg/Claus Larsen/Brian Holm Kristensen/Carina Dagø/Bjarne Larsen/Henrik Møller